
           
 

 

 

TECHNISCHE VRAAG (alleen over een agendapunt) 
 

Indiener: F.J. Jonk 
 
Datum indiening vraag: 01-05-2019 
 
Datum verzending antwoord: 
 
Onderwerp: EUP2 
 

commissievergadering van: 07-05-2019                                                      
 
raadsvergadering van:  
 

Formulering: Naar aanleiding van bespreekstuk EUP 2 heeft de fractie van het CDA een aantal technische 
vragen: 
 

Vraag: Op pagina 15 wordt aangegeven: “ook wat moet worden verstaan onder ecologische verbetering 
dient te worden verduidelijkt’’ dit zou in februari zijn aangepast in het plan RODE. Kunt u vertellen wat 
hier in is verduidelijkt? 
 
Antwoord: 
Bij brief van 28 februari heeft het college de gemeenteraad geïnformeerd over de aanvulling van het 
toetsingkader. Daarin staat de volgende tekst: 

Duidelijke ruimtelijke kwaliteits- en inpassingseisen 

Zowel de initiatiefnemer als de omgeving hebben er baat bij als voortijdig (vóór presentatie van het 
ontwerp) duidelijk is welke ruimtelijke kwaliteitseisen en landschappelijke inpassingseisen de 
gemeente stelt. 
Het RODE-beleidskader blijkt in de praktijk onvoldoende duidelijkheid te scheppen over wat wel en 
niet als ecologische verbetering kan worden beschouwd. Er bestaat met andere woorden geen 
eenduidig toetsingskader voor ecologie bij zonneakkers. 
We hebben nu een minimale set van ecologische eisen en maatregelen samengesteld met ruimte 
voor een eigen invulling door de initiatiefnemer. Ecologische eisen aan zonneakkers -waaronder 
licht- en neerslagtoetreding- dragen bij aan een stabieler bodem-ecosysteem. Zonnepanelen die te 
dicht op elkaar staan zullen een ecologische verslechtering opleveren. 
Meer ruimte aan mogelijke oplossingen dwingt de ontwikkelaar om hierover zelf na te denken en te 
verwerken in zijn planontwerp. Dit is te verkiezen boven strikte (middel) voorschriften. 

 

In de bijlage van de brief staat het ecologische toetsingskader concreet uitgewerkt.  
Voor de volledigheid is de brief als bijlage bij dit antwoord gevoegd. 
 

Vraag: Wanneer kunnen wij precies de evaluatie van plan RODE verwachten? 
 
Antwoord: 
In dezelfde brief staat::  

Planning en evaluatie 
Wij hebben u toegezegd om een brede evaluatie van het beleidskader te doen voor de zomer van 
2019. Wij verwachten dan ervaring te hebben opgedaan met 3 á 4 initiatieven. Bij die evaluatie 
zullen we in elk geval aandacht besteden aan het gebruik van daken voor zonne-energie, 
investeringen in biovergisting en windturbines, eventuele prioritering van het gebruik van 
landbouwgronden in de relatie met kringlooplandbouw en andere ontwikkelingen. 

 
Op de lijst van toezeggingen van de gemeenteraad staat ‘juni 2019’.  
Wij zijn op dit moment druk bezig met de voorbereiding van de evaluatie. Die zullen wij u toesturen in 
juni. Wij willen daarover graag met u in gesprek in september.  
 

Vraag: zijn de cijfers die betrekking hebben op de doelstellingen van EUP reeds beschikbaar? Zo nee, 
wanneer kunnen we die verwachten? 
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Antwoord: 
In december 2018 hebben wij u de 3e monitoringsrapportage van EUP1 toegestuurd. Zie de bijlage. 
Deze cijfers hebben wij samengevat op pagina 6 van het EUP2. Verder is in EUP2 per ambitie 
aangegeven waar we nu staan. 
Graag horen we welke cijfers volgens u nog ontbreken. 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

Toelichting: 

1. Technische vragen zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. Ze zijn niet 
bedoeld voor een politiek antwoord. 

2. Technische vragen zijn vragen voor een beter begrip van een vraagstuk. Vragen over feiten en de 
uitleg daarvan of over de gevolgen van een besluit. 

3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 
plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel aanmaken. Het antwoord 
zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 
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